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Ar fi fost si pacat sa nu avem si cea de-a V-a edi?ie, asteptata de sute de elevi din ?ara si strainatate!

 
Pentru mine, ca si pentru to?i focsanenii, este un motiv de mandrie sa avem aici, la noi in oras, un astfel de festival, ale carui ecouri au depasit de mult grani?ele ?arii
noastre.
 
Asa cum am spus inca de la preluarea mandatului de Primar al Municipiului Focsani, educa?ia si tot ceea ce ?ine de tineri reprezinta pentru mine si echipa mea o
prioritate.
 
Faptul ca Primaria Municipiului Focsani a putut fi partener intr-un proiect precum Boovie, este in egala masura o onoare si o bucurie.
 
Tocmai de aceea imi doresc sa putem face impreuna ca acest festival sa creasca de la an la an, astfel incat sa devina in cel mai scurt timp un punct de referin?a pe
harta manifestarilor na?ionale de acest gen. Si de ce nu... si interna?ionale??
 
Felicit castigatorii edi?iilor precedente, urez succes viitorilor participan?i, dar ?in totodata sa imi exprim intreaga apreciere si cele mai bune ganduri fa?a de to?i cei
care s-au implicat si au facut ca o idee sa devina astazi un eveniment de marca!

https://www.focsani.info/

